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EKOLINGWISTYKA 

 

 

Ekolingwistyczno-komunikologiczne aspekty we współczesnym świecie 

Sekcja ekolingwistyczno-komunikologiczna ma na celu zainicjowanie dyskusji w dziedzinie 

ekolingwistyki i komunikologii obejmującej wszelkie możliwe formy komunikacji ludzkiej w 

perspektywie ekologicznej we współczesnym świecie. Sekcja ta proponuje tematy dotyczące: 

unikatowości języka i ludzkiej komunikacji umiejscowionych pośród wszystkich systemów 

komunikacyjnych obecnych w Naturze, zarządzania zasobami językowymi i 

komunikacyjnymi ludzkich komunikatorów w różnorodnych niszach komunikacyjnych,  

parametrów transkomunikatora, typologii wspólnot językowych w związku z takimi 

pojęciami jak tężyzna i witalność języka naturalnego, zagadnienia skuteczności, fortunności i 

komfortowości aktów komunikacyjnych, w które zaangażowani są komunikatorzy w 

konkretnych niszach komunikacyjnych powstałych wskutek wydarzeń/spotkań 

komunikacyjnych i obejmujących okoliczności natury transjęzykowej, czy/i transkulturowej. 

 

Ecolinguistic and communicological aspects in the contemporary world 

The ecolinguistic and communicology section aims to initiate discussions in the field of 

ecolinguistics and communicology covering all possible forms of human communication from 

an ecological perspective in the contemporary world. This section proposes topics related to: 

the uniqueness of language and human communication located among all communication 

systems present in Nature, managing linguistic and communicative resources of human 

communicators in various communication niches, transcommunicator parameters, typology of 

linguistic communities in relation to such concepts as the robustness and vitality of a natural 

language, issues of effectiveness, success and comfort of communication acts in which 

communicators are involved in specific communication niches resulting from communication 

events/meetings and involving circumstances of a translinguistic and/or transcultural nature. 

 



Эколингвистические и коммуникационные аспекты в современном мире 

Секция эколингвистики и коммуникации призвана инициировать дискуссию в области 

эколингвистики и коммуникации, охватывающую всевозможные формы человеческого 

общения с точки зрения экологии в современном мире. В данной секции к 

рассмотрению предлагаются темы: уникальность языка и коммуникации человека 

среди коммуникационных систем, существующих в природе; управление 

лингвистическими и коммуникативными ресурсами коммуникаторов в различных 

коммуникационных нишах; параметры транскоммуникатора; типология языковых 

сообществ по отношению к таким понятиям, как прочность и жизнеспособность 

естественного языка; вопросы эффективности, успеха и комфорта коммуникационных 

актов, в которых коммуникаторы вовлечены в конкретные коммуникационные ниши, 

возникающие в результате коммуникационных событий/встреч и затрагивающие 

обстоятельства транслингвального и/или транскультурного характера. 

 


